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P R O T O K Ó Ł Nr IX/11 
z obrad IX Sesji Rady Gminy Stara Biała, 

która odbyła się w dniu 3 listopada 2011 r. 
 

 
Porządek posiedzenia: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Informacja nt. porządku obrad.  
3. Przyjęcie protokółu z obrad poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie Wójta Gminy o pracach w okresie między sesjami. 
5. Sprawozdanie przewodniczących komisji o pracach między sesjami. 
6. Interpelacje i zapytania radnych oraz udzielenie odpowiedzi. 
7. Informacja o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2011 roku oraz informacja       

o przebiegu wykonania planu finansowego samorządowej instytucji kultury. 
8. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Gminy Stara Biała na rok 2011. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie realizacji projektu w ramach Programu Operacyjnego Kapitał 

Ludzki współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego, Priorytet IX „Rozwój 
wykształcenia i kompetencji w regionach”, Działanie 9.1. „Wyrównywanie szans 
edukacyjnych i zapewnienie wysokiej jakości usług edukacyjnych świadczonych w systemie 
oświaty”, Poddziałanie 9.1.1. „Zmniejszenie nierówności w stopniu upowszechniania 
edukacji przedszkolnej” nr POKL 09.01.01-14-030/11 pt. „Utworzenie samorządowego 
przedszkola w Wyszynie”. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 
terenie gminy Stara Biała w roku 2012. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 
transportowych na rok 2012. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta za okres pierwszych trzech 
kwartałów 2011 r. jako podstawy naliczenia podatku rolnego w 2012 r. na obszarze gminy 
Stara Biała. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 139/XVIII/09 Rady Gminy Stara Biała          
z dnia 12 marca 2009 roku w sprawie zasad wynagradzania nauczycieli, ustalenia 
regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom 
dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy, niektórych innych 
składników wynagradzania oraz wynagradzania za godziny ponadwymiarowe i godziny 
doraźnych zastępstw, nagród, wysokości i szczegółowych zasad przyznawania i wypłacania 
dodatku mieszkaniowego i innych świadczeń wynikających ze stosunku pracy. 

14. Podjecie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych                  
z nieodpłatnym nabyciem przez gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Brwilno (dz. Nr 
72/18). 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych ze 
zbyciem niezabudowanej nieruchomości położonej w m. Włoczewo, gmina Stara Biała (dz. 
Nr 115/2). 

16. Przedstawienie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych organu prowadzącego za 
rok szkolny 2010/2011 wraz z wynikami sprawdzianu klas VI i egzaminu gimnazjalnego. 

17. Przedstawienie informacji dotyczącej analizy oświadczeń majątkowych za 2010 rok.                
18. Zapytania i wolne wnioski. 
19. Zakończenie obrad.                
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IX Sesja Rady Gminy Stara Biała odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy. 
Rozpoczęła się o godz. 9.10 i zakończyła o godz. 13.35.  
Ustawowa liczba radnych wynosi 15 osób.  
Listy obecności w załączeniu do protokołu. 
 
Ad. 1.  
Sesję otworzył i przewodniczył jej Jan Wrześniewski – Przewodniczący Rady Gminy. 
Stwierdził, że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 15 radnych, co stanowi quorum, 
wobec czego Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 
Przewodniczący Rady przywitał wszystkich uczestników przybyłych na sesję: radnych, 
sołtysów i zaproszonych gości. 
 
Ad. 2.  
Przewodniczący Rady stwierdził, że radni wraz z zaproszeniami otrzymali  projekt porządku 
obrad. Zapytał, czy są wnioski do proponowanego porządku obrad.  
 
Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Informacja nt. porządku obrad.  
3. Przyjęcie protokółu z obrad poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie Wójta Gminy o pracach w okresie między sesjami. 
5. Sprawozdanie przewodniczących komisji o pracach między sesjami. 
6. Interpelacje i zapytania radnych oraz udzielenie odpowiedzi. 
7. Informacja o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2011 roku oraz 

informacja o przebiegu wykonania planu finansowego samorządowej instytucji kultury. 
8. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Gminy Stara Biała na rok 2011. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie realizacji projektu w ramach Programu Operacyjnego 

Kapitał Ludzki współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego, Priorytet 
IX „Rozwój wykształcenia i kompetencji w regionach”, Działanie 9.1. „ Wyrównywanie 
szans edukacyjnych i zapewnienie wysokiej jakości usług edukacyjnych świadczonych 
w systemie oświaty”, Poddziałanie 9.1.1. „Zmniejszenie nierówności w stopniu 
upowszechniania edukacji przedszkolnej” nr POKL 09.01.01-14-030/11 pt. „Utworzenie 
samorządowego przedszkola w Wyszynie”. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 
terenie gminy Stara Biała w roku 2012. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 
transportowych na rok 2012. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta za okres pierwszych 
trzech kwartałów 2011 r. jako podstawy naliczenia podatku rolnego w 2012 r. na 
obszarze gminy Stara Biała. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 139/XVIII/09 Rady Gminy Stara Biała          
z dnia 12 marca 2009 roku w sprawie zasad wynagradzania nauczycieli, ustalenia 
regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania 
nauczycielom dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki 
pracy, niektórych innych składników wynagradzania oraz wynagradzania za godziny 
ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, nagród, wysokości i szczegółowych 
zasad przyznawania i wypłacania dodatku mieszkaniowego i innych świadczeń 
wynikających ze stosunku pracy. 

14. Podjecie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych                   
z nieodpłatnym nabyciem przez gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Brwilno (dz. 
Nr 72/18). 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych ze 
zbyciem niezabudowanej nieruchomości położonej w m. Włoczewo, gmina Stara Biała 
(dz. Nr 115/2). 
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16. Przedstawienie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych organu prowadzącego 
za rok szkolny 2010/2011 wraz z wynikami sprawdzianu klas VI i egzaminu 
gimnazjalnego. 

17. Przedstawienie informacji dotyczącej analizy oświadczeń majątkowych za 2010 rok.    
18. Zapytania i wolne wnioski. 
19. Zakończenie obrad.                

 
Wobec braku wniosków do przedstawionego porządku obrad Przewodniczący Rady przeszedł 
do kolejnego punktu posiedzenia. 

   
Ad. 3. 
Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że radni wraz z zaproszeniami otrzymali projekt 
protokołu z posiedzenia VIII sesji Rady Gminy. Następnie stwierdził, że do rozpoczęcia sesji 
radni nie wnieśli uwag i uzupełnień do protokółu, wobec czego poddał pod głosowanie projekt 
protokółu z VIII sesji. 
 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania: „za” 15 radnych 
                                  „przeciw” 0 radnych 
                                  „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół z VIII Sesji Rady Gminy przyjęto jednogłośnie 
(15 głosów „za”). 
 
Ad. 4. 
Wójt Gminy złożył informację o pracach w okresie między sesjami: 

 Zakończono budowę i uruchomiono kanalizację sanitarną w Ogorzelicach. Obecnie 
inwestycja ta jest na etapie rozliczania dotacji. Z Agencji Nieruchomości Rolnych 
spodziewamy się jeszcze otrzymać 50 tys. zł. Podjęte zostały działania zmierzające do 
wyburzenia starej oczyszczalni. 

 Ul. Umińskiego w Starych Proboszczewicach – pozostała do położenia nawierzchnia 
asfaltowa. Odbiór powinien nastąpić do końca października, jednak z przyczyn leżących po 
stronie wykonawcy nastąpi on w listopadzie br. 

 Rozbudowa Zespołu Szkolno - Przedszkolnego w Wyszynie – inwestycja została                  
w zasadzie zakończona. Ponieważ w międzyczasie zmieniły się przepisy p.poż., konieczne 
jest wykonanie dodatkowych zabezpieczeń. 

 Został rozstrzygnięty przetarg na budowę placu zabaw przy Zespole Szkolno – 
Przedszkolnym w Wyszynie. Z uwagi na wyższe niż zakładano koszty budowy, projekt 
uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na 2011 r., uwzględniający tę zmianę 
przygotowany został na dzisiejszą Sesję. 
 Pan Wójt wyjaśnił pokrótce zasady finansowania i rozliczenia tej inwestycji. 

 Odnośnie spółki Energa Oświetlenie – jesteśmy na etapie rozwiązania umowy, która 
przestanie obowiązywać z końcem kwietnia 2012 r. Bez przekazania majątku na stan tej 
spółki można było jedynie wykonać oświetlenie ul. Bohuna w Białej i przy cmentarzu            
w Nowym Trzepowie. Pan Wójt wyjaśnił pokrótce zasady współpracy narzucane przez 
spółkę Energa Oświetlenie. 

 Poinformował o spotkaniach z przedstawicielami KM Płock Sp. z o.o., którzy poinformowali 
o konieczności dopłaty przez gminę ok. 2 mln zł do kosztów funkcjonowania komunikacji     
w 2012 r. Oznacza to wzrost ok. 30% w stosunku do roku 2011. Spółka KM Płock 
przeprowadza badania zapełnienia autobusów na poszczególnych liniach. Po otrzymaniu 
wyników zostanie podjęta decyzja odnośnie liczby kursów na każdej linii. Przedstawił 
przebieg wstępnych rozmów z PKS, który jest zainteresowany realizacją przewozów na 
terenie gminy. 

 Poinformował o złożeniu wniosku w ramach kontynuacji Narodowego Programu 
Przebudowy Dróg Lokalnych (tzw. „schetynówek”) dotyczącego budowy ul. Brwileńskiej       
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w Maszewie Dużym biegnącej przez las i połączenia jej z drogą wojewódzką nr 562. 
Dofinansowanie tej inwestycji nie może być większe niż 1 mln zł lub 30% jej wartości. 

 Przekazał nieoficjalną informację o dużych szansach na otrzymanie przez gminę dotacji       
z PROW-u na budowę terenów rekreacyjnych w Białej i w Nowych Proboszczewicach, tj. po 
500 tys. zł na każdy projekt.  

 W związku z ogłoszeniem naboru do Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich w ramach 
działania „Podstawowe usługi dla gospodarki i ludności wiejskiej” przygotowywany jest 
wniosek na budowę sieci wod. – kan.  
 

Następnie Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań do sprawozdania Wójta Gminy. 
Radny Władysław Mikołajczyk poprosił o wyjaśnienie, czy gmina Gozdowo partycypuje           
w kosztach linii autobusowej nr 6 i dlaczego PKS nie żąda dopłat do linii Płock-Rempin. 
Odpowiedź Pana Wójta. 
Każda gmina płaci za taką ilość kilometrów, które autobus przejeżdża przez jej teren. Jeszcze 
się upewni, czy z racji przedłużenia linii nr 6 do Gozdowa Stara Biała ponosi dodatkowe opłaty. 
To samo dotyczy autobusu linii nr 18, za który płacimy tylko od Mańkowa do Wyszyny. 
Natomiast PKS, do którego należy linia, na pewno nie zrezygnuje z dopłat. 
 
Wobec braku dalszych pytań Przewodniczący Rady przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad. 
 
Ad. 5.  
Przewodniczący poszczególnych komisji złożyli sprawozdania z posiedzeń odbytych w okresie 
między sesjami. 
Komisja Rewizyjna spotkała się dwa razy, w tym drugi raz na wspólnym posiedzeniu 
wszystkich komisji. Przewodniczący Komisji Jacek Portalski przedstawił wnioski, które 
członkowie Komisji zgłosili do budżetu gminy na 2012 rok. 
 
Komisja Budżetowa spotkała się dwa razy, w tym drugi raz na wspólnym posiedzeniu 
wszystkich komisji. Przewodniczący Komisji Mariusz Downarowicz poinformował, że 
podczas pierwszego posiedzenia komisja opracowywała wnioski do budżetu gminy na 2012 rok, 
które następnie przedstawił. 
 
Komisja Polityki Społecznej spotkała się dwa razy, w tym drugi raz na wspólnym posiedzeniu 
wszystkich komisji. Przewodniczący Komisji Andrzej Wojciechowski omówił tematykę 
pierwszego posiedzenia: 
1. Opracowanie wniosków do budżetu na 2012 rok. 
2. Zapoznanie się z realizacją działań w zakresie profilaktyki zdrowotnej świadczonych przez 

NZOZ „BIAŁA”.  
 

Wiceprzewodniczący Rady Włodzimierz Kajkowski odczytał protokół ze wspólnego 
wyjazdowego posiedzenia wszystkich komisji, które odbyło się 4 października 2011 roku. 
Zauważył, że wzorem innych radnych chciałby zgłosić wiele wniosków do budżetu, jednak wie, 
że ich wykonanie jest nierealne. Dlatego zgłasza tylko jeden: aby w ramach zaplanowanych już 
i zaległych inwestycji zbudować drogę Trzebuń – Dzięgielewo. 

 
Przewodniczący Rady zapytał, czy radni mają inne uwagi lub pytania do złożonych 
sprawozdań. 
Wobec braku uwag i pytań odnośnie przedstawionych sprawozdań przeszedł do kolejnego 
punktu porządku obrad. 
 
Ad. 6.  
Głos zabrali: 
Przewodniczący Rady złożył gratulacje radnemu powiatu płockiego Panu Lechowi 
Dąbrowskiemu z okazji powtórnego wybory do Zarządu Powiatu Płockiego. 
Radny Marek Krajewski: 
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 Zapytał, na jakim etapie jest realizacja modernizacji drogi wojewódzkiej nr 559. 
 Poprosił o ustawienie znaku „Strefa zamieszkania” na ul. Sosnowej w Maszewie Dużym. 
 Poprosił o uzupełnienie szyb w wiacie przystanku autobusowego naprzeciwko ul. Sosnowej     

w Maszewie Dużym. 
Radny Włodzimierz Kajkowski: 

 Prosi o wybudowanie wiaty na przystanku autobusowym w Starych Proboszczewicach. 
Radny Stanisław Wiśniewski: 

 Zapytał, na jakim etapie jest sprawa odwodnienia działek położonych wzdłuż drogi do lasu      
w Ludwikowie. 

 Zauważył, że przy Zespole Szkolno – Przedszkolnym w Wyszynie należy jeszcze 
zamontować ogrodzenie oraz zbudować drogę i parking. 

Radny Piotr Rutkowski zgłosił prośby: 
 Remont wiaty przystankowej w Bronowie – Zalesiu, 
 Wstawienie szyby w wiacie przystankowej przy PWSZ w Nowym Trzepowie. 

Radny Marek Moderacki: 
 Zapytał, czy zostało już wysłane pismo do MZDW w sprawie przebudowy chodnika przy 

wjeździe do stacji kontroli pojazdów w Maszewie Dużym. 
 Zapytał, czy odbyło się już spotkanie z prezesem ZUOK w sprawie wysypiska śmieci          

w Kobiernikach. 
Radny Krzysztof Paradowski: 

 Zapytał, czy jest już odebrana droga Kowalewko – Srebrna. 
 Zapytał, czy wykonawca drogi Kowalewko – Srebrna może naprawić jej pobocze, w którym 

już są wgłębienia. 
 

Odpowiedzi Pana Wójta: 
Na pytania radnego Marka Krajewskiego: 

 Odnośnie modernizacji drogi wojewódzkiej nr 559 – do MZDW zostało przesłane 
prawomocne pozwolenie wodno – prawne wraz z pismem informującym, że całość 
dokumentacji leżącej po stronie gminy została wykonana i przekazana do MZDW. Wysłano 
również pismo do Marszałka Województwa Mazowieckiego z prośbą o wykonanie tej 
inwestycji. 

 Odnośnie ustawienia znaku „Strefa zamieszkania” – sprawa zostanie rozpoznana. 
 Odnośnie uzupełnienia szyb w wiacie przystanku – szyby są w miarę możliwości 

uzupełniane na bieżąco. 
Na prośbę radnego Włodzimierza Kajkowskiego: 

 Budowa wiaty przystankowej w Starych Proboszczewicach jest zaplanowana. Została 
zainstalowana nowa kamera, która, mam nadzieję, skuteczniej niż dotychczas pomoże        
w identyfikacji potencjalnych sprawców zniszczeń. 

Na sprawy poruszone przez radnego Stanisława Wiśniewskiego: 
 Rów odwadniający przy nowo przejętej drodze będzie wykonany w ramach bieżącego 

utrzymania dróg. Prace te planujemy wykonać jeszcze w tym roku, jeśli oczywiście pozwolą 
na to warunki atmosferyczne. 

 Ogrodzenie i droga zostaną wykonane jeszcze w tym roku. 
 

Salę obrad opuścił radny powiatu płockiego Marek Moderacki. 
 
Na prośby radnego Piotra Rutkowskiego: 

 Odnośnie wiat przystankowych: wiata przy PWSZ w Nowym Trzepowie i inne (w tym             
w Starych Proboszczewicach) są bardzo często dewastowane. Te akty wandalizmu są 
bardzo kosztowne dla gminy, dlatego też wiaty będą naprawione w późniejszym terminie. 

Na pytania radnego Marka Moderackiego: 
 Została przeprowadzona rozmowa z MZDW, który obiecał, że ponownie przyjrzy się tej 

sprawie. 
 Spotkanie z Prezesem ZUOK powinno się odbyć w bieżącym roku. 
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Na pytania radnego Krzysztofa Paradowskiego: 
 Droga Kowalewko – Srebrna została wykonana i jest na gwarancji, w ramach której 

wykonawca dokona napraw, jeśli faktycznie podlegają gwarancji. 
 
Przewodniczący Rady powtórnie udzielił głosu radnym: 
Radny Sławomir Dąbrowski: 

 Prosi o powtórne założenie na ul. Płockiej w Starych Proboszczewicach progów 
zwalniających. 

Radny Wojciech Żółtowski: 
 Zapytał, kiedy zostaną usunięte drzewa przy drodze powiatowej do Dragania. 
 Poprosił o postawienie tzw. „witacza”  przy granicy gminy z m. Płockiem. 
 Poprosił o naprawę dwóch lamp przy chodniku w Białej (tzw. „szkółki”) 
 Poprosił o naprawę chodnika prowadzącego do cmentarza w Starej Białej. 

Radny Władysław Mikołajczyk: 
 Prosi o powtórne trwałe zamontowanie zniszczonego zabezpieczenia przy ul. Płockiej          

przy cmentarzu w Starych Proboszczewicach na chodniku w kierunku Centrum Sportowego. 
Radny Marek Moderacki: 

 Zapytał, czy wysypisko śmieci w Kobiernikach ma zgodę na  przyjmowanie śmieci. 
 

Odpowiedzi Pana Wójta: 
Na prośbę radnego Sławomira Dąbrowskiego: 

 Ul. Płocka jest drogą publiczną (gminną), a na takich drogach nie powinno się instalować 
progów ograniczających prędkość pojazdów.  

Na sprawy poruszone przez radnego Wojciecha Żółtowskiego: 
 Drzewa, odnośnie których jest pozwolenie na usunięcie, zostaną usunięte do 29.02.2012 r.  
 Uzgodniono zakup 5 – 6 sztuk „witaczy”, rozważamy ich lokalizację. Ponieważ jest to zakup 

inwestycyjny, musi zostać ujęty w projekcie budżetu. 
 Naprawa lamp zostanie wykonana. 
 Chodnik przy cmentarzu jest w pasie drogi powiatowej, więc jej remont powinien 

przeprowadzić Zarząd Dróg Powiatowych. Jednak, w miarę możliwości, postaramy się go 
wyczyścić i uzupełnić braki. 

Na prośbę radnego Władysława Mikołajczyka: 
 Istotnie jest to ważna sprawa i niezwłocznie zabezpieczymy chodnik przed możliwością 

wjazdu samochodów bądź ciągników. 
Na pytanie radnego Marka Moderackiego: 

 Urząd Gminy wydał już ZUOK wszystkie niezbędne decyzje. Prawdopodobnie stare 
składowisko śmieci w Kobiernikach będzie mogło przyjmować odpady jeszcze przez około 
pół roku. Po tym czasie konieczne będzie wywożenie odpadów na inne składowisko             
i szukanie miejsca na ich termiczną utylizacje.  

O godz. 10.20 Przewodniczący Rady zarządził 30 minutową przerwę w obradach. 
O godz. 10.50 wznowiono obrady. 
Podczas przerwy salę obrad opuścili radni powiatu płockiego: Lech Dąbrowski i Marek 
Moderacki oraz kierownik Posterunku Policji w Starej Białej. 
 
Ad. 7. 
Przewodniczący Rady poinformował, że wszystkie komisje Rady Gminy zapoznały się               
i omówiły informację o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2011 r. Przypomniał, 
że opinie wszystkich komisji były pozytywne. Następnie odczytał Uchwałę Nr 324/P/2011 
Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 1 września 2011 r. 
wyrażającą pozytywną opinię o przedłożonej przez Wójta Gminy Stara Biała w/w informacji. 
 
Wobec braku uwag i pytań przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad.8. 
Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową 
Gminy Stara Biała na rok 2011. 
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Stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu w tej 
sprawie. 

Radny Władysław Mikołajczyk poprosił o wyjaśnienie, dla kogo przeznaczone są kwoty 
podane w projekcie uchwały, dział 921 i 926, w tym  kwota 190 tys. zł.  
Skarbnik Gminy wyjaśniła, że kwota 190 tys. zł jest przeznaczona dla zespołów sportowych       
w 2011 r., w oparciu o ustawę o sporcie. Oznacza zwiększenie wcześniej przyznanej kwoty 150 
tys. zł o 40 tys. zł, która będzie przyznana po podjęciu uchwały i przeprowadzeniu  konkursu 
ofert. Pozostałe dotacje są przeznaczone dla Gminnego Ośrodka Kultury i Sportu. 
Przewodniczący Rady i radny Marek Moderacki wyjaśnili pokrótce, z czego wynika wzrost 
kosztów utrzymania zespołu sportowego LZS „AMATOR” Maszewo, który awansował do IV ligi 
piłkarskiej. 
Radny Włodzimierz Kajkowski zauważył, że sport w gminie powinien służyć przede wszystkim 
rekreacji, a nie sportowi komercyjnemu, więc wzrost kosztów działalności zespołu nie powinien 
być argumentem na rzecz zwiększenia dotacji na jego działalność. 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy nie powinna żałować pieniędzy na sport          
i kulturę w gminie. Trzeba natomiast pilnować, aby były one prawidłowo wydatkowane                 
i rozliczane, co należy do zadań m.in. Komisji Rewizyjnej. 
 
Wobec braku dalszych pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 
projekt uchwały. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 
Uchwałę Nr 67/IX/11 zmieniającą Uchwałę Budżetową Gminy Stara Biała na rok 2011 
(uchwała w załączeniu do protokółu). 

Ad. 9. 
Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie realizacji projektu            
w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki współfinansowanego z Europejskiego 
Funduszu Społecznego, Priorytet IX „Rozwój wykształcenia i kompetencji w regionach”, 
Działanie 9.1. „ Wyrównywanie szans edukacyjnych i zapewnienie wysokiej jakości usług 
edukacyjnych świadczonych w systemie oświaty”, Poddziałanie 9.1.1. „Zmniejszenie 
nierówności w stopniu upowszechniania edukacji przedszkolnej” nr POKL 09.01.01-14-030/11 
pt. „Utworzenie samorządowego przedszkola w Wyszynie”. 
 
Stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu w tej 
sprawie. 
Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 
Uchwałę Nr 68/IX/11 w sprawie realizacji projektu w ramach Programu Operacyjnego 
Kapitał Ludzki współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego, Priorytet IX 
„Rozwój wykształcenia i kompetencji w regionach”, Działanie 9.1. „ Wyrównywanie szans 
edukacyjnych i zapewnienie wysokiej jakości usług edukacyjnych świadczonych             
w systemie oświaty”, Poddziałanie 9.1.1. „Zmniejszenie nierówności w stopniu 
upowszechniania edukacji przedszkolnej” nr POKL 09.01.01-14-030/11 pt. „Utworzenie 
samorządowego przedszkola w Wyszynie”(uchwała w załączeniu do protokółu). 
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Ad. 10. 
Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie określenia wysokości 
stawek podatku od nieruchomości na terenie gminy Stara Biała w roku 2012. 
Stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu w tej 
sprawie. 

Radny Władysław Mikołajczyk zaproponował, aby podatek od nieruchomości ten jeden raz 
pozostawić na nie zmienionym poziomie, tym bardziej że ten sam podatek w Płocku jest niższy 
niż w gminie Stara Biała. 
Przewodniczący Rady wypowiedział się za stopniową niewielką podwyżką podatku w każdym 
roku, aby uniknąć dużej jednorazowej podwyżki, tym bardziej że radni mają bogate plany 
inwestycyjne. 
Radny Stanisław Wiśniewski zauważył, że kwoty podatków powinny być rozłożone 
równomiernie pomiędzy rolników i pozostałych mieszkańców. 
Radny Włodzimierz Kajkowski wypowiedział się przeciw podwyższaniu podatku od 
nieruchomości. 
Radny Mariusz Downarowicz stwierdził, że sprawa podatków na kolejny rok powinna być 
wcześniej omówiona przez komisje Rady. 
Przewodniczący Rady wyjaśnił, że było to spowodowane opóźnieniem w opublikowaniu 
odpowiednich obwieszczeń Ministra Finansów i komunikatu Prezesa GUS. W przyszłości 
komisje będą zwoływane w miarę potrzeb, również przed sesją. 
Radny Władysław Mikołajczyk złożył wniosek w sprawie zmiany treści § 1 ust. 1 pkt 1 projektu 
uchwały  
z: 
 „1) mieszkalnych w wysokości 0,65 zł od 1 m2 powierzchni użytkowej;”  
na:         
„1) mieszkalnych w wysokości 0,62 zł od 1 m2 powierzchni użytkowej;”. 
 
Wobec braku innych wniosków ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wniosek radnego Władysława Mikołajczyka. 
 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 9 radnych, 
                                   „przeciw” 6  radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że wniosek w sprawie zmiany treści § 1 ust. 1 pkt 1 projektu 
uchwały: „mieszkalnych w wysokości 0,65 zł od 1 m2 powierzchni użytkowej” na: „mieszkalnych 
w wysokości 0,62 zł od 1 m2 powierzchni użytkowej” został przyjęty wymaganą większością 
głosów (9 głosami „za”). 
 
Wobec braku dalszych wniosków oraz pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał 
pod głosowanie projekt uchwały uwzględniający przyjęty wniosek w sprawie zmiany treści § 1 
ust. 1 pkt 1 projektu uchwały. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 13 radnych, 
                                   „przeciw” 1 radny 
                                   „wstrzymał się od głosu” 1 radny 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy wymaganą większością głosów (13 
głosami „za”) podjęła Uchwałę Nr 69/IX/11 w sprawie określenia wysokości stawek podatku 
od nieruchomości na terenie gminy Stara Biała w roku 2012 (uchwała w załączeniu do 
niniejszego protokółu). 
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Ad. 11. 
Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie określenia wysokości 
stawek podatku od środków transportowych na rok 2012. 
Stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu w tej 
sprawie. 
Pan Wójt wyjaśnił, że wyższe stawki podatku zawarte w projekcie uchwały wynikają                  
z podwyższenia stawek minimalnych ogłoszonych w Obwieszczeniu Ministra Finansów               
w sprawie stawek podatku od środków transportu obowiązujących w 2012 r. 
Wobec braku wniosków oraz pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie projekt uchwały.   

 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 14 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymał się od głosu” 1 radny 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy wymaganą większością głosów (14 
głosami „za”) podjęła Uchwałę Nr 70/IX/11 w sprawie  określenia wysokości stawek 
podatku od środków transportowych na rok 2012 (uchwała w załączeniu do protokółu). 
 
Ad. 12. 
Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny 
skupu żyta za okres pierwszych trzech kwartałów 2011 r. jako podstawy naliczenia podatku 
rolnego w 2012 r. na obszarze gminy Stara Biała. 
Stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu w tej 
sprawie. 
 
Radny Włodzimierz Kajkowski wypowiedział się za podwyższeniem średniej ceny skupu żyta 
o 15% w stosunku do ceny ubiegłorocznej.  
W dyskusji zabrali głos radni: Włodzimierz Kajkowski, Piotr Rutkowski, Jacek Portalski 
zauważając, że obniżka średniej ceny zboża podana w projekcie uchwały jest zbyt niska.  
 
Przewodniczący Rady o godz. 12.05 zarządził przerwę w obradach trwającą do godz. 12.40. 
 
Po przerwie radni złożyli następujące wnioski formalne w sprawie zmiany treści § 1. projektu 
uchwały  
z:  

„ § 1. Obniża się średnią cenę skupu żyta za okres pierwszych trzech kwartałów 2011 r. 
określoną w Komunikacie Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego z dnia 19 października 
2011 r. na kwotę 74,18 zł za 1 dt. do kwoty 60,00 zł za 1 dt.” 
 

na: 
 
1. Radny Piotr Rutkowski złożył wniosek w sprawie zmiany treści § 1. projektu uchwały:  

„ § 1. Obniża się średnią cenę skupu żyta za okres pierwszych trzech kwartałów 2011 r. 
określoną w Komunikacie Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego z dnia 19 października 
2011 r. na kwotę 74,18 zł za 1 dt. do kwoty 35,00 zł za 1 dt.” 

 
2. Radny Marek Krajewski  złożył wniosek w sprawie zmiany treści § 1. projektu uchwały: 

„ § 1. Obniża się średnią cenę skupu żyta za okres pierwszych trzech kwartałów 2011 r. 
określoną w Komunikacie Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego z dnia 19 października 
2011 r. na kwotę 74,18 zł za 1 dt. do kwoty 38,00 zł za 1 dt.” 
 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek radnego Marka Krajewskiego: 
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W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 7 radnych, 
                                   „przeciw” 8 radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy odrzuciła wniosek radnego Marka 
Krajewskiego w sprawie obniżenia średniej ceny skupu zboża do 38,00 zł za 1 dt. 
 
Następnie poddał pod głosowanie wniosek radnego Piotra Rutkowskiego: 
 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 9 radnych, 
                                   „przeciw” 6 radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdziła, że Rada Gminy Stara Biała wymaganą większością 
głosów (9 głosów „za”) przyjęła wniosek radnego Piotra Rutkowskiego w sprawie zmiany 
treści § 1. projektu uchwały na: 

„ § 1. Obniża się średnią cenę skupu żyta za okres pierwszych trzech kwartałów 2011 
r. określoną w Komunikacie Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego z dnia 19 
października 2011 r. na kwotę 74,18 zł za 1 dt. do kwoty 35,00 zł za 1 dt.” 

 
Wobec braku dalszych wniosków oraz pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał 
pod głosowanie projekt uchwały uwzględniający przyjęty wniosek w sprawie zmiany średniej 
ceny skupu żyta za okres pierwszych trzech kwartałów 2011 r. z: „60,00 zł za 1 dt” na: 35,00 zł 
za 1 dt.” 
 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 11 radnych, 
                                   „przeciw” 4 radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy wymaganą większością głosów (11 
głosami „za”) podjęła Uchwałę Nr 71/IX/11 w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta za 
okres pierwszych trzech kwartałów 2011 r. jako podstawy naliczenia podatku rolnego      
w 2012 r. na obszarze gminy Stara Biała (uchwała w załączeniu do protokółu). 
 
Ad.13. 
Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały            
Nr 139/XVIII/09 Rady Gminy Stara Biała z dnia 12 marca 2009 roku w sprawie zasad 
wynagradzania nauczycieli, ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe 
warunki przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za 
warunki pracy, niektórych innych składników wynagradzania oraz wynagradzania za godziny 
ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, nagród, wysokości i szczegółowych zasad 
przyznawania i wypłacania dodatku mieszkaniowego i innych świadczeń wynikających ze 
stosunku pracy. 
Stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu w tej 
sprawie. 
Pan Wójt wyjaśnił na czym polega proponowana zmiana uchwały. 
Wobec braku pytań i wniosków oraz pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał 
pod głosowanie projekt uchwały. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
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                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 
Uchwałę Nr  72/IX/11 w sprawie zmiany Uchwały Nr 139/XVIII/09 Rady Gminy Stara Biała    
z dnia 12 marca 2009 roku w sprawie zasad wynagradzania nauczycieli, ustalenia 
regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania 
nauczycielom dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy, 
niektórych innych składników wynagradzania oraz wynagradzania za godziny 
ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, nagród, wysokości i szczegółowych 
zasad przyznawania i wypłacania dodatku mieszkaniowego i innych świadczeń 
wynikających ze stosunku pracy (uchwała w załączeniu do protokółu). 
 
Ad. 14. 
Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
dokonanie czynności związanych z nieodpłatnym nabyciem przez gminę Stara Biała gruntu 
położonego w m. Brwilno (dz. Nr 72/18). 
Stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu w tej 
sprawie. 
Wobec braku wniosków oraz pytań ze strony radnych, poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 
Uchwałę Nr 73/IX/11 w sprawie   wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych                   
z nieodpłatnym nabyciem przez gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Brwilno (dz. 
Nr 72/18) (uchwała w załączeniu do protokółu). 
 
Ad. 15. 
Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
dokonanie czynności związanych ze zbyciem niezabudowanej nieruchomości położonej            
w m. Włoczewo, gmina Stara Biała (dz. Nr 115/2). 
Stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu w tej 
sprawie. 
Wobec braku wniosków oraz pytań ze strony radnych, poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 
Uchwałę Nr 74/IX/11 w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych ze 
zbyciem niezabudowanej nieruchomości położonej w m. Włoczewo, gmina Stara Biała 
(dz. Nr 115/2) (uchwała w załączeniu do protokółu). 
 
Ad. 16. 
Przewodniczący Rady odczytał informację o stanie realizacji zadań oświatowych organu 
prowadzącego za rok szkolny 2010/2011 wraz wynikami sprawdzianu klas VI i egzaminu 
gimnazjalnego. 
Informacja ta stanowi załącznik do niniejszego protokółu. 
 
Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad. 
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Ad.17. 
Przewodniczący Rady odczytał wyniki analizy oświadczeń majątkowych Pana Wójta                  
i swoich przesłane przez Wojewodę Mazowieckiego oraz radnych przesłane przez Naczelnika 
Urzędu Skarbowego w Płocku, a także własną informację dotyczącą analizy oświadczeń 
majątkowych radnych złożonych w związku z rozpoczęciem kadencji oraz za 2010 rok. 
Informacje te stanowią załączniki do niniejszego protokółu. 
Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad. 
 
Ad. 18. 
W punkcie zapytania i wolne wnioski głos zabrali: 
Przewodniczący Rady: 
1. Poinformował o wynikach kontroli kompleksowej przeprowadzonej w Urzędzie Gminy           

w dniach w dniach 8 kwietnia 2011 r. – 12 lipca 2011 r. przez Regionalną Izbę 
Obrachunkową w Warszawie. 

2. Poprosił radnych i sołtysów o zadeklarowanie udziału w wycieczce, o której zostali 
wcześniej poinformowani. 

Sołtys Ulaszewa Leszek Majczyna zapytał: 
 Czy Urząd Gminy zajął stanowisko w sprawie poprawionego projektu gazyfikacji                   

w Ludwikowie i czy można otrzymać kserokopię pisma w tej sprawie. 
 Czy został złożony wniosek w sprawie oświetlenia w Ludwikowie. 
 Czy oświetlenie przy sklepie przy lesie w Ludwikowie będzie wykonane w 2012 r. 

Sołtys Starych Proboszczewic Jan Sieradzki: 
 Poprosił o zamontowanie wiaty na przystanku autobusowym w Starych Proboszczewicach. 

Radny Władysław Mikołajczyk: 
 Poprosił o naprawienie stłuczonej szyby w tablicy ogłoszeń w Nowych Proboszczewicach. 

 
Odpowiedzi Pana Wójta: 
Na  sprawy poruszone przez sołtysa Leszka Majczynę: 

 Nitka gazociągu została zaplanowana w środku drogi, do czego zgłosiliśmy uwagę. 
Sprawdzi, na jakim etapie jest ten projekt. 

 Do czasu podpisania  umowy ze spółką Energa Oświetlenie nie można  zacząć budowy 
punktów oświetlenia ulicznego, ponieważ nie znamy kosztów tej inwestycji. 

 Wnioski w sprawie oświetlenia ulicznego są uwzględniane w miarę racjonalnych potrzeb. 
Ten punkt oświetlenia nie jest priorytetowy, ponieważ przy sklepie nie ma ruchu pieszych 
ani wzmożonego ruchu pojazdów. Należy pamiętać, że na terenie gminy jest już ponad 
1000 punktów świetlnych, których eksploatacja i konserwacja w skali roku to koszt ponad 
0,5 mln zł. 

Radny Włodzimierz Kajkowski przypomniał, że radni podczas posiedzenia wyjazdowego 
stwierdzili, że ta lampa służy wyłącznie oświetleniu sklepu.  
 
Na pytanie sołtysa Jana Sieradzkiego: 

 Wiata przystankowa w Starych Proboszczewicach jest jedyną wiatą na terenie gminy, która 
została w całości zdewastowana. Będzie ona odtworzona po sprawdzeniu działania 
odpowiedniego całodobowego monitoringu. 

Na prośbę radnego Władysława Mikołajczyka: 
 Tablica ogłoszeń zostanie oszklona. 

 
Radny Mariusz Downarowicz: 

 Przypomniał o potrzebie naprawy hydrantów w m. Brwilno.  
 Zapytał, czy zostały już oszacowane koszty odtworzenia studni głębinowej w Brwilnie. 

 
Odpowiedzi Pana Wójta: 

 Hydranty zostaną sprawdzone. 
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 Koszty uruchomienia studni głębinowej to 10 – 15 tys. zł netto i wynikają one z konieczności 
wymiany całości urządzeń. 
 

Pan Wójt omówił pokrótce propozycję budowy przy Zespole Szkolno – Przedszkolnym              
w Wyszynie placu zabaw dla dzieci w wieku przedszkolnym (obok boiska i placu zabaw dla 
dzieci starszych) i poprosił Radę o opinię w tej sprawie. 
 
Radny Stanisław Wiśniewski: 
1. Wypowiedział się za propozycją Pana Wójta odnośnie zbudowania przy Zespole Szkolno – 

Przedszkolnym, w Wyszynie placu zabaw dla dzieci w wieku przedszkolnym, którą poparł 
Przewodniczący Rady. 

2. Podziękował Panu Wójtowi za pomoc w zakupie lekkiego samochodu ratowniczo-
gaśniczego dla OSP Wyszyna. 

 
Ad.19. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął obrady IX Sesji 
Rady Gminy Stara Biała. 
 
 
                                                                                    Przewodniczący Rady 
 
 
                                                                                      /-/Jan Wrześniewski 
Protokołowała 
Bożena Guzanek 
 
 


